

Date: 18th August 2024

التاريخ: 18 أغسطس 2024م

Live interactive session regarding the financial statements of Oman Reinsurance Company SAOG for six months period ended 30th June 2024

اللقاء التفاعلي حول البيانات المالية للشركة العمانية لإعادة التأمين ش.م.ع. للستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2024م

Oman Reinsurance Company S.A.O.G is pleased to invite investors and financial analysts to participate in the live interactive session through MSX which will be held on Tuesday corresponding 20st August 2024 at 12:00 PM for one hour, to present the unaudited financial results for the six months period ended 30th June 2024, which was disclosed in MSX on 29th July 2024.

يسر الشركة العمانية لإعادة التأمين ش.م.ع. دعوة المستثمرين والمحللين الماليين الكرام للمشاركة في الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط، والمزمع عقدها في يوم الثلاثاء الموافق 20 أغسطس 2024م في تمام الساعة 12:00 مساءً ولمدة ساعة واحدة، وذلك لعرض النتائج المالية غير المدققة للشركة للستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2024م، والمفصح عنها في موقع بورصة مسقط بتاريخ 29 يوليو 2024م.

The session will be held virtually through the following meeting link:

سيتم عقد الجلسة عبر الإتصال المرئي والمسموع من خلال الرابط أدناه:

Meeting link:

<https://meet.goto.com/445000861>

Access code: 445-000-861

رابط الاجتماع:

<https://meet.goto.com/445000861>

رمز الدخول: 445-000-861

For more information, please contact investor relations officer Mr. Muzamil Hussain

ولمزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين الفاضل/ مزمل حسين

Email: mhussain@omanre.com.om

Mobile No. +968 93214683

بريد إلكتروني: mhussain@omanre.com.om

هاتف: +968 93214683

Khalid Al Balushi
Oman Reinsurance Company SAOG

خالد البلوشي
الشركة العمانية لإعادة التأمين ش.م.ع.

